

Trophée MGen John Arthur Stewart Trophy 2017



**Col Richard Dixon (Ret'd) Ocdt Bolduc, BGen Jennie Carignan
Col Richard Dickson (Ret), Élof Philippe Bolduc, Bgén Jennie Carignan**

(Français en suite)

On 18 May 2016, over 200 officer cadets graduated from Royal Military College in Kingston, ON. Among the activities was the presentation of the [Major-General John Arthur Stewart Trophy](#). This trophy is awarded to the top Canadian Military Engineer officer cadet in his or her graduating year. It is sponsored by the Canadian Military Engineer Association (CMEA), and is based on high standards of proficiency in each of the four components of the Royal Military College of Canada; academic studies, athletic capability, military performance and bilingualism. This year the trophy was presented to 26973 OCdt Philippe Bolduc.

Le 18 mai 2017, plus de 200 élèves-officiers ont obtenu leur diplôme du Collège militaire royal (CMR) de Kingston, en Ontario. Parmi les activités, la présentation du trophée du major-général John Arthur Stewart. Le trophée du major-général John Arthur Stewart est décerné, grâce à l'Association du Génie militaire canadien (AGMC), au meilleur élève-officier du Génie militaire Canadian dans sa dernière année. L'élève-officier recevant cet honneur est celui ayant obtenu le plus haut niveau de compétence dans chacun des quatre domaines d'études du programme du CMR : études académiques, leadership, aptitudes physiques et bilinguisme. Cette année, le trophée était présenté à 26973 Élof Philippe Bolduc.